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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående 

Porslinsfabrikens tak 
 

 

På fullmäktige i februari ställde vi i en interpellation frågan om hur tidsplanen för 

färdigställandet av kulturhuset Porslinsfabrikens påverkas av det faktum att taket visade sig 

vara i mycket sämre skick än man tidigare känt till. Vi frågade även hur budgeten påverkades 

av behovet av att åtgärda taket.  

 

De svar vi fick var att förseningen beräknades bli 8-10 månader vilket var intressant då vi när 

vi ställt frågan ett par månader tidigare fick till svar att bygget var försenat 1-2 månader. I 

svaret stod det även att en beräkning av kostnaderna inte var möjlig att göra ännu då 

projekteringen skulle bli klar i slutet av mars men att det fanns ett litet utrymme i den 

befintliga totalkalkylen på 175 miljoner.  

 

Nu har mars gått och vi befinner oss i slutet på april och vi vill därför fråga dig: 

 

1. Står du kvar vid bedömningen att Porslinsfabriken kommer bli 8 - 10 månader 

försenat? 

2. Hur mycket beräknas ombyggnationen, inklusive åtgärder på taket, att kosta? 

 

 

Mikael Lindström 

Karin Aaseby 

 

 


